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Lake Ozark Press, United States, 2015. Paperback. Condition: New. Language: French . Brand New Book *****
Print on Demand *****, A textbook in four volumes to learn French. Teach Me French Too 1 is the first book of a
course for beginners. It is a book for a fast and precise practice of the French language comprising translations
into English to help the learner with their comprehension and with their apprehension in embarking upon the
learning of the language of Moliere. Each lesson is divided into two parts: discussion and vocabulary -
grammar, spelling, conjugation, vocabulary . This book proposes practical exercises and dictations. It is a book
for everyone and an indispensable tool containing: - the basis of the French language accessible to everyone -
lively dialogues - exercises and dictations - English translations Une methode en quatre volumes pour
apprendre le francais. Teach Me French Too 1 est le premier tome de cet apprentissage pour le niveau
debutant. Un manuel pour une pratique du francais rapide et precise avec une traduction anglaise pour aider |
etudiant a plus de comprehension et moins d apprehension pour apprendre la langue de Moliere. Chaque lecon
est en deux parties discussion, vocabulaire et grammaire, orthographe, conjugaison, vocabulaire . Des
exercices pratiques et des dictees sont proposes. Un livre pour tous et un outil indispensable - les bases du
francais accessible a tous - des dialogues vivants - des exercices et des dictees - une traduction anglaise.
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